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Referat 

1. Velkomst og godkendelse af dagsorden 

Bilag 1: Dagsorden 

Indstilling: Godkendt 

Dagsorden: Godkendt 

- Det blev fra studienævnets side bemærket, at der manglede punkter på dagsordenen, hvor der mang-
lede opfølgning fra sidste møde. SNF bemærkede, at disse er udsat til behandling til næstkommende 
møde. 

 

Opfølgning (inkl. ansvarlig og evt. deadline) 

Ikke relevant. 

2. Godkendelse af referat fra sidste møde 

Bilag: Bilag 0 

Indstilling: Godkendt 

Referat studienævnsmøde: Godkendt. 

- Der havde sneget sig en formuleringsfejl ind på side 2, som rettes med det samme. 

Opfølgning (inkl. ansvarlig og evt. deadline) 

Kristina lægger referatet på hjemmesiden efter mødet. 
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3. Orientering ved/Nyt fra studienævnsformanden og studienævnsnæstformanden 

Studienævnsformanden orienterede om: 

- Tutorkoordinatorerne har rekrutteret 32 tutorer til HA og vil gerne opdele de kommende stude-
rende i 6 klynger som sidste år. Der er anmodet om midler, som er bevilliget. SNF holder møde 
med dem i næste uge som opfølgning. 

- AAU Studie- og trivselsvejledningen har i samarbejde med Studenterrådgivningen udviklet et di-
gitalt studiestartsforløb til kommende nye studerende til brug før de starter på deres nye studie. 
E-læringsforløbet er frivilligt for de nye studiestartere at tage, og består af 4 generiske moduler 
med læse- og videomateriale, opgaver, refleksionsøvelser samt et diskussionsforum, hvor de nye 
studerende har mulighed for skriftlig interaktion med andre nye medstuderende fra samme ud-
dannelse før studiestart. De nye studerende informeres om kurset i forbindelse med deres opta-
gelsesmail den 28. juni 2023.  

- AAU Studie- og trivselsvejledning udbyder igen i år et tilbud til studiestarten. Det læner sig op ad 
Vincent Tintos forskning om studiestart, som baserer sig på, at alle nye studerende bør styrkes 
på parametre, der er vigtige for at lande godt på ny uddannelse. Disse faktorer er: Self efficacy,  
Sense of belonging og Perceived value of curriculum. Og blandt andet på denne baggrund har 
AAU Studie- og trivselsvejledning valgt at forlænge studiestartstilbuddet, så det både tæller 1. og 
2. semester. De har udvidet tilbuddet fra sidste år, hvilket betyder, at de nu udbyder tre forskellige 
oplæg til førsteårs-bachelorstuderende samt et oplæg til nye internationale bachelor- og kandidat-
studerende. Alle oplæg varer cirka én time - vær opmærksom på, at det kun er muligt at booke ét 
oplæg pr. studie. Det er valgfrit for alle studier, om man har lyst til at benytte sig af tilbuddet, og 
de udbyder i alt 36 oplægstider efter først-til-mølle-princippet fordelt ud over efteråret 2023 og 
foråret 2024. 

- Der er kommet retningslinjer fra Prorektor på AAU omkring brug af AI i undervisningen. Se mere 
på: https://www.en.update.aau.dk/pro-rector-we-now-have-a-framework-for-using-artificial-intelli-
gence-in-aau-degree-programmes-n80265 og https://www.students.aau.dk/practical/it/genera-
tive-ai-at-aau . Studienævnet følger udviklingen. 

- Laura (SNNF) og Kristian (SNF) skal sammen med øvrige ledere, VIP og studerende interviewes 
ifm. institutionsakkrediteringens besøg d. 19. og 20. september 2023.  

- Bemærkninger til de sidste censorrapporter – se referat fra sidste møde: 

Revision: 
Der er pr. 20.3.2023 for perioden 1.9.2022-28.2.2023 i alt afgivet 14 censorrapporter og dækkende 48 eksa-
minander iflg. registreringen i Censor IT. Der er afgivet bemærkninger i 0 rapporter  
  
Finance: 
Der er pr. 20.3.2023 for perioden 1.9.2022-28.2.2023 i alt afgivet 3 censorrapporter og dækkende 32 eksa-
minander iflg. registreringen i Censor IT. Der er afgivet bemærkninger i 0 rapporter  
  
International Business: 
Der er pr. 20.3.2023 for perioden 1.9.2022-28.2.2023 i alt afgivet 2 censorrapporter og dækkende 2 eksami-
nander iflg. registreringen i Censor IT. Der er afgivet bemærkninger i 0 rapporter  
  
Marketing and Sales: 
Der er pr. 20.3.2023 for perioden 1.9.2022-28.2.2023 i alt afgivet 5 censorrapporter og dækkende 40 eksa-
minander iflg. registreringen i Censor IT. Der er afgivet bemærkninger i 0 rapporter  

  

 

 

 

https://www.en.update.aau.dk/pro-rector-we-now-have-a-framework-for-using-artificial-intelligence-in-aau-degree-programmes-n80265
https://www.en.update.aau.dk/pro-rector-we-now-have-a-framework-for-using-artificial-intelligence-in-aau-degree-programmes-n80265
https://www.students.aau.dk/practical/it/generative-ai-at-aau
https://www.students.aau.dk/practical/it/generative-ai-at-aau
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Studerende/næstformand: 

- Der blev spurgt ind til om ESA skal deltage i Python introduktionsmodulet for 1. årsstuderende. 
SL bemærkede, at ESA ikke var involveret i dette. SNF bemærkede, at ESA stadig var velkommen 
til at introducere til Python også. 

- Der blev stillet spørgsmål til en konkret studerendes henvendelse omkring muligheden for at skrive 
kandidatspeciale sammen med en studerende fra et andet universitet. Studienævnet bemærket, 
at der vil skulle følges op på, hvorvidt dette var en mulighed. Derudover bemærkede studienævnet, 
at studienævnet alene forholder sig til henvendelser omkring vurdering af merit, når den stude-
rende har søgt ind via Optagelsen på den ønskede uddannelse. Der foretages således ikke vur-
dering af merit forud for kommende studerendes ansøgninger om optag på uddannelser. 

Studieledelsen: 

- SL bemærkede, at der pt. behandles mange plagiatsager. Sagerne vedrører ikke ChatGPT, men 
generel plagiering. 

- Det er SL’s oplevelse, at gymnasiesamarbejde går godt. Der afholdes flest arrangementer i 
november, hvilket koordineres med de øvrige uddannelsesinstitutioner. 

Studievejledere: 

- Studievejlederne Larisa og Amalie deltog ikke i dagens møde, men havde fremsendt nedenstå-
ende orientering til studienævnet omkring studievejledernes besøg på HHX i Frederikshavn samt 
status på den kommende dimissionsfest:  

”Det har været en rigtig god oplevelse. Studievejledningen sammen med underviser, Kenneth 
Lundholm-Stenkjær, besøgte Frederikshavn Handelsgymnasiet d. 26. maj. Vi skabte en relation til 
Handelsgymnasiet og de vil gerne booke os igen næste år. Vi har dog sagt, at der ønsker vi 3. års 
elever, da det ikke gav mening med 1. års. Eleverne var nogenlunde interesseret i at høre om os. 
Vi lavede også en lille quiz til sidst, hvor de kunne vinde en præmie (en kop med AAU-logo på) og 
der var de virkelig engageret. Alt i alt havde det været en spændende dag for os og vi vil gerne 
tage derhen igen næste år med betingelsen af, at det er 3. års elever. 
Derudover tænker vi om AAU Business School burde skabe en relation til andre gymnasier i Nord-
jylland, fx HHX i Hjørring, men også STX i de forskellige byer.  
 
Status på dimission 
Vi har styr på hvilke studerende holder taler til dimissionen. Derudover er invitationerne sendt ud, 
hvor i sidste uge (d. 9/6) var der 118 tilmeldinger plus gæster. Kommunikation vil booste invitatio-
nen igen, for at få flere tilmeldinger.”  

Studienævnet bemærkede i relation til studievejledernes note ovenfor omkring afholdelse af ar-
rangementet for 3. års elever i stedet for 1. års elever, at det er vigtigt at få fat i eleverne tidligt. 
Eventuelt vil arrangementet kunne laves for eleverne, både når de var 1. års og 3. års elever. 

- Studievejleder Nicolaj tilføjede, at studievejledningen pt. modtog mange henvendelser vedr. pro-
jektorienteret forløb og forhåndsmerit. Studievejledningen foreslog i den forbindelse, at der kunne 
sendes en standard-e-mail ud til de kandidatstuderende, hvoraf al relevant information fremgik 
samt eventuelt planlægning af møde, hvor regler osv. blev gennemgået. Studienævnet var positiv 
over for forslaget. SNF er ansvarlig for opfølgning.  

Opfølgning (inkl. ansvarlig og evt. deadline) 

Se ovenstående.  

4. Godkendelse af semester- og fagbeskrivelser   

Bilag: Mappe: Fagbeskrivelser 
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Indstilling:  

 
SNF bemærkede, at ikke alt er på plads endnu. Kvalitet havde givet de modulansvarlige frist til den 7. juni 
2023 til at få rettet Moodle-rummene til. Der er efterfølgende ikke fastsat en ny frist. SNF opfordrede til, at 
der udsendes en mail med en ny og endelig frist for at få de sidste fagbeskrivelser på plads. Kvalitet er an-
svarlig for opfølgning.  
 
 
Studienævnets kommentarer: 
 

- Generel kommentar til projektmoduler: Det er uklart i beskrivelserne, hvad der skal ske i modu-
lerne. 

- Revision: der mangler angivelse af eksamenssprog. SNF bemærkede, at hvis der er tale om et 
modul, hvor undervisningssproget er engelsk, så er eksamen også engelsk. Hvis der fremgår 
dansk og engelsk af modulbeskrivelsen skal de studerende spørges i forhold til, om de ønsker at 
blive eksamineret på enten dansk eller engelsk. 

- Projektmoduler: Der har været stillet spørgsmål til fordelingen af ECTS i projektmodulerne i for-
hold til arbejdsbelastning og projektstørrelse. Det er undersøgt med Uddannelsesjura, at det er i 
orden den måde som belastningen er fordelt på projekterne. 

- Der er mapper, som det ikke er muligt at tilgå, og udfordringer med adgang, når der trykkes på 
links. 

- Krav for at kunne blive indstillet til eksamen: hvis det står i modulbeskrivelsen, skal det også stå i 
fagbeskrivelsen. 

- Der skal tjekkes op på, at der er angivet specifikt eksamensformat, dvs. stedprøve/online, tilladte 
hjælpemidler osv. 

- Forslag om information om i kolonne G, at det angives, hvornår den fagansvarlige har tilgået 
Moodle-rummet. Dette for at kunne sikre, at den fagansvarlige har forholdt sig til Moodle-rum-
met, og at studiesekretæren ikke blot har kopieret rummet fra sidste semester. 

 
Kvalitet bemærkede, at processen for godkendelse af fagbeskrivelser ikke er optimal, og ønsker at processen 
bliver genvurderet. Det blev derudover bemærket, at det var kritisabelt, at det det potentielt kunne være tale 
om copypaste fra studiesekretæren, som den modulansvarlige ikke havde behandlet.  
SL bemærkede, at det ville være vanskeligt at få Moodle-rummene til at se reelle ud, hvis den modulansvarlige 
ikke havde været involveret i Moodle-rummet, og at dette derfor sjældent ville være tilfældet.  
SNF bemærkede, at SNF kigger de sidste fagbeskrivelser igennem, når det hele er på plads i august. Punktet 
udsættes således til studienævnsmødet i august.  
Studienævnet bemærkede, at processen er blevet bedre, omend der stadig er plads til væsentlige forbedrin-
ger. 
 

Opfølgning (inkl. ansvarlig og evt. deadline) 

Kvalitet følger op med koordinatorer og fagansvarlige mht. ovenstående mangler (deadline: 1. august 2023)  

5. Kommentarer til referat af bemandingsplanen 

Bilag: Bilag 1: Referat fra bemandingsmøde 

 
Der blev afholdt møde med studieledelsen og kvalitet omkring bemandingsplanen for efteråret 2023 d. 16. 
maj 2023. 
 
Kommentarer til referatet (bilag 1): 
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- Ingen kommentarer. 

 

Opfølgning (inkl. ansvarlig og evt. deadline) 

Ikke relevant. 

6. Ansøgning om tilknytning af valgfag til studieordningerne for revision 

Bilag: Bilag 4 

Indstilling:  

Studienævnet har modtaget en ansøgning om tilknytning af nedenstående valgfag til studieordningerne for 
revision. 

  

Afsender af ansøgning: Louise Brøns Kringelum, (SL): 

”Vi ønsker at ansøge om tilknytning af summer school/valgfagene ’Projektledelse’ 5 og 10 ECTS i studieord-
ningen for Cand. merc.aud. Ansøgningen er baseret på studieledelsen dialog med flere revisionshuse, som 
har fremhævet behovet for ledelses- og projektledelseskompetencer for cand.merc.aud. dimittender. Dette 
underbygges yderligere af forespørgsler om at følge modulet fra flere studerende, som ønsker at følge faget i 
E23” 

Modulbeskrivelse 5 ECTS: https://moduler.aau.dk/course/2023-2024/KASUS202305?lang=da-DK 

Modulbeskrivelse 10 ECTS: https://moduler.aau.dk/course/2023-2024/KASUS202310?lang=da-DK 

 

SNF orienterede i den forbindelse om, at de revisionsstuderende havde kontaktet rektor i forbindelse med 
udbuddet af valgfag. Afsenderen af mailen nedenfor var derfor inviteret til at komme og uddybe henvendelsen, 
men var desværre forhindret i at deltage. Studenterrepræsentanten for revision havde derfor drøftet neden-
stående med de studerende, og talte på vegne af disse som indvalgt repræsentant for de revisionsstuderende 
i studienævnet. Nedenfor ses e-mailen til rektor i sin helhed. 

E-mail til rektor fra studerende i forbindelse med udbud af valgfag: 

”Jeg skriver på vegne af en gruppe studerende på cand.merc.aud. studiet på Aalborg Universitet.  

Det undrer os, at når der fremgår valgfag som International Skatteret og International Erhvervsret af vores 
studieordning, at det ikke udbydes som valgfag i år. Dette begrænser vores muligheder i at søge job indenfor 
andre områder end revision. Et eksempel herpå er blandt andet, at der til en jobsamtale hos Skattestyrelsen 
for nyligt blev spurgt, om der senere på vores studie blev udbudt flere fag indenfor Skat. 

Vi er meget undrende overfor, at der kun udbydes valgfag i halvdelen af vores kernefag, som er revision, 
ekstern rapportering, skatteret og erhvervsret. Lige nu udbyder i ingen valgfag i den juridiske del af vores 
kernefag”. 

 

Studenterrepræsentanten for de studerende på cand.merc.aud.-studiet i Studienævnet fremlagde de stude-
rendes bekymringer og utilfredshed med det tilbudte udbud. De studerende på revisionsuddannelsen pointerer 
i den forbindelse følgende: 

- Modulet Virksomhedssamarbejde vurderes ikke at være relevant for uddannelsen, 

- Studerende har ikke efterspurgt moduler med temaer som CSR og Dataanalyse. De studerende 
er heller ikke oplært i Python, og det vurderes at være for omfattende at lære, når de studerende 
også skal følge de obligatoriske moduler på semesteret,  
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- Det blev i relation hertil bemærket, at de studerende aldrig har efterspurgt modulet Projektledelse, 
da dette ikke vurderes som et relevant modul i den samlede kandidatuddannelse i revision, men 
mere som et modul der ville egne sig i et eftervidereuddannelsesforløb. De studerende vil derimod 
gerne specialiseres i Skatteret og International skatteret, da studerende eksempelvis gerne vil 
søge ind til Skattestyrelsen og andre store virksomheder, hvor skat er en væsentlig faktor. 

  

Kommentarer: 

- SL bemærkede, at SL arbejder på at udbyde International skatteret senere i efteråret, men at 
årsagen til det manglende udbud i skatteret, er manglende undervisningsressourcer. Der arbejdes 
dog på et samarbejde med Juridisk Institut omkring udbuddet. Dette er dog for nuværende stadig 
uafklaret. 

- SNF bemærkede, at det er vigtigt, at problemet løses inden sommerferien. 

- Studienævnet bemærkede derudover, at det var vigtigt at pointere, at der i forbindelse med an-
søgningen af ovenstående moduler er tale om nice-to-have og ikke need-to-have moduler for de 
studerende. Det blev ligeledes bemærket, at det er vigtigt, at der er fokus på, hvad de studerende 
har interesse og behov for, inden valgfagsprocessen går i gang. Det blev stillet forslag om, at SNF, 
SL og de studerende deltager i et møde og finder en løsning på problemstillingen, hvilket der var 
opbakning til i studienævnet. 

 

Anders Larsen, VIP-repræsentant for kandidatuddannelsen i revision, læste op fra bekendtgørelsen. I den 
forbindelse bemærkede Anders Larsen, at modulet Projektledelse ikke lever op til kravene i bekendtgørelsen. 

Studenterrepræsentanten for uddannelsen gentog, at der er ingen af de studerede der efterspørger Projektle-
delse. Det blev ligeledes igen bemærket, at Projektledelse kan være en del af eftervidereuddannelse på et 
senere tidspunkt, men ikke som en del af kandidatuddannelsen i revision. Det blev dertil bemærket, at res-
sourcerne vurderes at være underligt fordelt, hvis der kan udbydes Projektledelse og øvrige valgfag uden for 
kernefagligheden, men ikke Skatteret og International skatteret, som er vigtigt og relevant for de studerendes 
uddannelse. 

Det blev ligeledes bemærket, at det er et uprofessionelt signal at sende, at de studerende kan få Projektle-
delse, men ikke Skatteret eller International Skatteret.  

SL bemærkede, at revisionshusene efterspørger Projektledelse, og at den fremsendte ansøgning er begrundet 
heri. SL bemærkede desuden, at CBS og AU også udbyder tilsvarende moduler som Projektledelse. SL fore-
slog, at punktet eventuelt udskydes til august, hvis der er behov for yderligere information og dokumentation 
for, at studienævnet kan tage en beslutning. SL bemærkede derudover, at det havde været et håb, at der 
kunne udbydes Udvidet erhvervsret, men da der ikke var nok studerende tilmeldt på Juridisk Institut, bliver 
modulet ikke udbudt af Juridisk Institut, så de studerende på revisionsuddannelsen kan følge dette. 

SNF bemærkede, at det vil være uhensigtsmæssigt, hvis de studerende tvinges ud i en vifte af valgfag, som 
de ikke mener er relevante for dem, på grund af manglende udbud af efterspurgte kernefaglige valgfag. SNF 
opfordrede slutteligt til afstemning om, hvorvidt modulet Projektledelse kan godkendes eller om punktet skal 
udsættes til mødet i august, hvor der forventes at være en afklaring omkring skatteret.  

På baggrund af ovenstående diskussion blev punktet udsat til studienævnsmødet i august, hvor ressource-
problemstillingen forventeligt vil være afklaret. 

 

Opfølgning (inkl. ansvarlig og evt. deadline) 

Processen for udbud af valgfag genvurderes SL/SNF før sommerferien (inden eftertilmeldingsperioden). 
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7. Årsberetning for De Erhvervsøkonomiske Censorkorps 

Bilag: Bilag 2: Årsberetning 

Kommentarer til årsberetningen for De Erhvervsøkonomiske Censorkorps: 

 

Online-eksamen: 
Det er dog Censorformandskabets holdning, at mundtlig eksamen bør foregå med tilstedeværelse af alle in-
volverede parter i samme rum for blandt andet at bevare nærværet i eksamenssituationen og reducere mulig-
hederne for snyd. 

Censorformandskabets holdning til online eksamen. Baseret pa flere drøftelser af anvendelsen af online ek-
samen er censorformandskabets indstilling, at 

- Alle afsluttende prøver pa bachelor og kandidatniveau bør gennemføres fysisk 

- Skriftlige prøver bor afvikles under opsyn. Hvis skriftlige prøver afvikles online som hjemmeopga-
ver, border tages højde for det i form af karakteren og kompleksiteten af spørgsmålene 

- Andre mundtlige prøver, som ikke er afsluttende, kan afvikles online, hvis situationen i særlige, 
konkrete tilfælde kræver det - hvis der er særlige og objektive grunde til det - men generelt anbe-
fales fysiske eksamener for at imødegå snyd og plagiering mest muligt. 

Drøftelse af håndhævelse af Aarhus BSS' beslutning om, at censur af mundtlige prøver sker ved fysisk frem-
møde. Censorformandskabet støtter op om, at Aarhus BSS afviser censorers ønske om online censur. 

Drøftelse af censorkorpsenes holdning til online eksamen. Der var røster bade for og imod online eksamen, 
men hensynet til den bedre mulighed for at imødegå snyd vejede tung i forhold til et fortsat ønske om, at 
universiteterne gennemfører mundtlig eksamen som fysisk eksamen med tilstedeværelse af student, eksami-
nator og censor i samme lokale. 

 

Studieordningsændringer på AAU: 
Studieordninger på AAU 

▪ Der er ikke afgivet høringssvar vedr. studieordningsændringer, da ingen høringssvar har været fore-
lagt Censorformandsskabet. 

 

Afsluttende eksamener på AAU: 
▪ Dog fremhæves AAU som det gode eksempel, da der altid er dug pa bordet, vand til den studerende 

(og ikke kun til bedømmerne), flag ved indgangen til bygningen og ofte også rød løber. De studerende 
får markeret det, når det er en afslutning pa en uddannelse. 

 

Kommentarer: 

- Diskussionen om eksamensformater (online eller fysisk, mundtlig eller skriftlig, typer af eksamens-
spørgsmål, osv.) optager Studienævnet meget grundet nye redskaber som ChatGPT, 

- Væsentlige studieordningsændringer sendes fremadrettet i høring hos censorformandsskabet, 

- Fantastisk at den ekstra indsats ifm. afsluttende eksaminer bliver positivt bemærket, 

- Det blev bemærket, at det var en udfordring, at den tid der tildeles censor ikke matcher det faktiske 
tidsforbrug. 
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Tilbagemelding til censorformandsskabet: 

- Studienævnet finder diskussionen om eksamensformater interessant (online eller fysisk, mundtlig 
eller skriftlig, typer af eksamensspørgsmål, osv.) Dette optager Studienævnet meget grundet nye 
redskaber som ChatGPT. 

- Studienævnet vil fremadrettet sende væsentlige studieordningsændringer i høring hos censorfor-
mandsskabet. 

Sendes til censorformandsskabet når referatet er godkendt på næste studienævnsmøde. 

 

Opfølgning (inkl. ansvarlig og evt. deadline) 

Kristina sender efter godkendelse af referatet ovenstående tilbagemelding til censorformandskabet. 

8. Behandling af udkast til revidering af studienævnets praksis for SPS-studerende 

Bilag: Bilag 3: Dispensationspraksis 

Studienævnssekretariatet har i samarbejde med SNF, på baggrund af konkret afsluttet sag, udarbejdet et 
udkast til ændring af studienævnets praksis på området fremadrettet (se tekst markeret med gult i bilag 3). 
Den foreslåede ændring baserer sig på diskussioner med Uddannelsesjura (se også referatet fra sidste studi-
enævnsmøde): 

Studienævnet havde ingen bemærkninger til den fremlagte ændring. Studienævnet godkendte således æn-
dringen af studienævnets praksis. 

 

Opfølgning (inkl. ansvarlig og evt. deadline) 

Kristina arkiverer dokumentet med ændringer i WorkZone efter mødet. 

9. Behandling af dispensationsansøgninger 

Bilag: Bilagsmappe: Sager 

Indstilling: Lukket punkt 

Alle ansøgninger blev behandlet - Lukket punkt: 

1 ansøgninger behandlet vedrørende dispensation til afholdelse af eksamen online 

 

Opfølgning (inkl. ansvarlig og evt. deadline) 

Kristina sender afgørelserne ud efter mødet. 

10. Eventuelt 

Indstilling: Ikke relevant 

Punkter til eventuelt: 

-  Ingen punkter. 

Opfølgning (inkl. ansvarlig og evt. deadline) 

Ikke relevant. 
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11. Punkter til næste møde 

Indstilling: Ikke relevant 

Onsdag den 9. august 2023 kl. 8:30-12:00 

  

Jf. Årshjulet for studienævnet: 

- Løbende status på punkter fra Handlingsplanen 

- Endelig godkendelse af semester- og fagbeskrivelser 

- Behandling af dimittendrapporter 

 

Mulige punkter til næste møde: 

- Eksamensformater på uddannelserne 

- Studiestarten 2023 

- Opfølgning på optagelsestal for efteråret 2023 

 

SNF ønskede alle en fantastisk sommer og tak for studienævnsarbejdet i semesteret. 

 

Opfølgning (inkl. ansvarlig og evt. deadline) 

Dagsorden og bilag ligges på drevet senest 5 hverdage inden næste studienævnsmøde.  
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